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ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA OBCE JÍLOVIŠTĚ 

Restaurace  Spark, Pražská , Jíloviště 
Číslo:    6/2015 
Datum:   1. 4. 2015 
Začátek zasedání:  19.00 h  
Ukončení zasedání:   22.15 h 

   
 
Přítomni: Ing. A. Cvrček, Ing. V. Dlouhý, Ing. I. Doubková, L. Fatková, Mgr. I. Černý, R. Moureček, M. 

Petřík, Ing. J. Vorel (z části omluven) 
 
 
Omluveni:  RNDr. J. Malá                             
Hosté: Ing. Jakoubek, technický dozor investora (TDI) při rekonstrukci Pražské  
  cca 35 občanů 
Zasedání řídil starosta Vladimír Dlouhý 
 
Předsedající předložil návrh: 
- návrhové komise pro přípravu usnesení k projednávaným bodům zasedání ZO: předseda Ing. I. 

Doubková 
- ověřovatelů zápisu č. 6/2015: M. Petřík, A. Cvrček 
- zapisovatele zápisu č. 6/2015: Petr Sporer 
- programu zasedání ZO Jíloviště č. 6/2015 

 
Pro: Ing. A. Cvrček, Ing. V. Dlouhý, Ing. I. Doubková, L. Fatková, Mgr. I. Černý,  

R. Moureček, M. Petřík, Ing. J. Vorel 
Proti: 0 
Zdržel se: 0  
 
PROGRAM : 

1. Zahájení 

2. Projednání a schválení : 
a) směrnice č. 1/2015 o zadávání zakázek malého rozsahu 
b) administrátora podání žádosti o dotaci SFORM a SFŽPZ 
c) dodavatele projektové dokumentace ulice Lipová pro SFORM 
d) zrušení VŘ na dodavatele MŠ 
e) změny měsíčních odměn za výkon funkce neuvolněného starosty obce a neuvolněných 

členů zastupitelstva – předsedů a členů výborů 
f) podání žádosti o dotaci z rozpočtu Středočeského kraje ze Středočeského Fondu rozvoje 

obcí a měst a podání žádosti o dotaci ze Středočeského Fondu životního prostředí a 
zemědělství  

g) smlouvy o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene s RWE GasNet, s.r.o. 
h) žádosti o umístění 5 dětí do plánované MŠ obce Klínec 
i) realizace prací při napojení vodojemu Jíloviště na vodovodní přivaděč VOK 

 
3. Seznámení : 
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a)   S rozpočtovým opatřením č. 1/2015 
 

4. Různé : 
1. Termín pracovní schůzky – 28.4.15 od 18 hod. na OÚ Jíloviště.  

Zasedání zastupitelstva – 29.4. od 19 h v restauraci Spark 
2. Informace : 

a) Informace o postupu rekonstrukce Pražské 
b) VOK, postup výstavby 
c) Dotace MŠ 
d) Ocenění prací při napojení vodojemu Jíloviště na přívodní řad VOKu. 
e) Informace o projednávání ÚP 
f) Informace pošta 
g) Průběh výběrového řízení – odpad, údržba 

 
5. Diskuse a dotazy občanů 

 
Pro: Ing. A. Cvrček, Ing. V. Dlouhý, Ing. I. Doubková, L. Fatková, Mgr. I. Černý,  

R. Moureček, M. Petřík, Ing. J. Vorel 
Proti: 0 
Zdržel se: 0  
 

1. Zahájení 
 
Starosta obce Vladimír Dlouhý přivítal přítomné. Konstatoval, že zasedání je usnášeníschopné. 
Videozáznam pořídil pan Roegner. 
Zápis ze zasedání ZO č. 5/2015, ze dne 13.3.2015 byl ověřen bez připomínek.  
Starosta požádal občany, aby se do diskuze přihlašovali a délku svého příspěvku dodržovali v délce cca 
1 min., dále aby uvedli své jméno a vyjádřili souhlas nebo zamítnutí s jeho uveřejněním v zápise ze 
zasedání v souladu se zákonem o ochraně osobních údajů. 
 

4.2. a)  Informace o postupu rekonstrukce Pražské 
 

Proti původnímu programu byl tento bod přesunut na začátek z důvodu přítomnosti Ing. Jakoubka – 
TDI. 
 
Ing. Doubková: Je mnoho připomínek a stížností občanů, mnohým se nedá vyhovět, jelikož je potřeba 
dodržet přísné podmínky získání dotace: 

- nutno stavět podle schválené projektové dokumentace 
- dodržet termín dokončení stavby 
- financování akce dle původních podmínek ROP 

Projekt se připravoval dlouho, nejsou žádné záznamy o připomínkách občanů, zřejmě žádné nebyly. 
Projekt má jistě chyby, ale vzhledem k uvedeným podmínkám dotace nelze projektovou dokumentaci 
měnit. 
Ing. Černý: Výběr dodavatele se řídil nejnižší nabídkovou cenou. 
Ing. Jakoubek – TDI: Projekt není řešený špatně, je ovšem poplatný normám a předpisům platným 
v době vzniku. Od Eurovie lze očekávat dobře vykonanou práci. Odvodnění – dešťová kanalizace je 
v projektu řešena a po realizaci  se projeví zlepšení proti původnímu stavu. Šířka chodníků je dostatečná 
pro vyhnutí se dvou osob, případně lze ustoupit na zelený pruh. 
Ing. Doubková: Většina chodníků má šířku 1,5 m. 
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P. Andres: Požaduje rozšíření vjezdu u statku. 
Ing. Jakoubek: Určité rozšíření možné je, ale je to omezené polohou přechodu pro chodce. 
Pí. Holubová: Proč nebude zastávka u čekárny? 
Ing. Doubková: Zastávku nebylo možné umístit před čekárnu kvůli kolizi s přechodem pro chodce. 
Ing. Dostálek: Jediné připomínky k projektu měl pan Andres. Minulé zastupitelstvo by bývalo rádo 
projekt dokončilo. Chyby projektu nebyly způsobeny zlým úmyslem. 
Ing. Černý: Přístřešky byly postaveny z dotace, nemohou se nyní odstranit. 
Ing. Cvrček M.: Na křižovatce s Lipovou jsou zbytečně složité ostrůvky, které stavbu prodraží. 
Ing. Doubková: Podle prováděcí dokumentace byly ostrůvky zrušené. 
Ing. Baudyš: Kde se bude parkovat u OÚ a pošty? 
PhDr. Stefanová: Jakými druhy zeleně budou plochy osety/osázeny? Nebudou zase nějaké pichlavé keře 
jako na opačné starně Pražské? 
Ing. Doubková: Je to v projektové dokumentaci. 
Ing. Dostálek: Za pichlavé keře se omlouvá. 
Pí. Součková: Odbočka k Součkům se zdá být úzká. 
Ing. Jakoubek: Dejte písemně námitku na OÚ. 
Ing. Dlouhý: Proč jste se o tyto věci nezajímali dříve? Projekt je 10 let starý. 
Ing. Cvrček A.: Například já jsem připomínky nedával, protože projektové dokumentaci nerozumím. 
Minulé zastupitelstvo mělo vše lidem vysvětlit. 
Ing. Černý: Nikdo neměl zájem. 
Ing. Cvrček A.: Ing. Zobačová si při konfrontaci projektu se skutečností uvědomila chybu – projektová 
výška povrchu vozovky se liší od žádoucí místy až o 40 cm. 
Ing. Jakoubek-TDI: Jsou zde zákonné, technické a nyní i časové limity. Co se řešit dá, řeší se, ale 
prvotní zájem je nepřijít o dotaci. Možnosti změn nelze porovnávat se stavbou rodinného domu.   
Ing. Doubková: Větší změny dokumentace – změny stavby před dokončením by zabraly min. 2 měsíce, 
jelikož je potřeba sehnat souhlas všech dotčených osob a institucí jako na stavební povolení. A za dva 
měsíce je třeba stavbu dokončit. 
Pan Andres nejst.: Chodník mezi Bukovskými a Smíškem má asi metr – je úzký. Cesta se schůdky 3 cm 
mezi chodníkem a vozovkou  není bezbariérová. 
Ing. Doubková: Schůdek 2,5 cm se nepovažuje za bariéru. Zmíněný chodník je jen pomocný.. 
K připomínce pí. Součkové – zástupce firmy AVE potvrdil, že pro vyvážení odpadu je šířka 3 m 
dostačující. 
Pí. Vaněčková: Bylo by možné zakrýt značky, které neplatí? Nastala situace, že nešlo autem vyjet. 
Ing. Jakoubek-TDI: Značky platí, jsou podle projektu dopravně-inženýrského opatření. V průběhu 
stavby nejsou vyloučena dočasná omezení. 
Ing. Sporer: Prosím o důslednější udržování cest pro pěší, zejména pro starší a děti bývají některá místa 
těžko schůdná. 
Ing. Jakoubek-TDI: Snažíme se na to dbát, případné připomínky sdělte stavbyvedoucímu, panu 
Tožičkovi. 
Pan Šícha: Stavba měla být na dvě etapy, proč jsou u motorestu ty hromady? 
Ing. Jakoubek-TDI: Sfrézovaná vozovka se postupně zpracovává do podloží chodníků. Deponie mimo 
obec by celou stavbu prodražila. Ve skutečnosti je stavba rozdělena na tři etapy, které se kvůli dodržení 
harmonogramu částečně překrývají. 
Ing. Doubková: Do konce března se měla dokončit 1. etapa, bohužel byla odkryta betonová deska cca 
180x1x0,3 m, která nebyla v dokumentaci. Dále nebyla smlouva na přeložení plynu. Proto přišla 
zhotovitelská firma s návrhem překrýt 1. a 2. etapu pro dodržení harmonogramu. 
Pan Andres nejst.: Mohly by se zasypat díry v Zahradní ulici. 
Ing. Jakoubek-TDI: Obec projednává i využití recyklátu mimo vlastní stavbu. 
Ing. Doubková: Eurovii můžeme požádat o zbylý materiál až po dokončení stavby. 
Pan Petřík: Firma by měla sfrézované vozovky očistit od štěrku, neboť tento se zachytává do pneumatik 
a poté odlétá a poškozuje podběhy automobilů. 
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Ing. Dlouhý: Již nyní jednáme s ROPem o financování víceprací – např. odstranění zmíněné betonové 
desky. Na průběžné čištění již není finanční rezerva. 
PhDr. Stefanová: Jaké bude zdržení v důsledku nálezu kosterních pozůstatků? 
Pan Moureček: Nyní objevené kosterní pozůstatky nebrání v postupu stavby. 
Pan Andres: Budou zachované kamenné patníky? 
Ing. Jakoubek-TDI: Ano, za svodidly mohou zůstat. 
Ing. Doubková: Kilometrovník, který byl u Hubertusu, je uschován a bude znovu osazen. 
Ing. Dlouhý: Parkoviště u restaurace Pod Lesem se rozebere a dlažba se předá majiteli, který ji zřídil na 
vlastní náklady. Děkuje Ing. Jakoubkovi za účast. 
 

 
2.  Projednání a schválení 

 
a) Směrnice č. 1/2015 o zadávání zakázek malého rozsahu 

 
Starosta obce seznámil přítomné se zněním Směrnice č. 1/2015 o zadávání zakázek malého rozsahu, 
která nahrazuje Směrnici č. 1/2009. Nová směrnice zachovává finanční limity pro kategorizaci zakázek 
malého rozsahu a doplňuje pouze platné změny ve smyslu zákona č. 137/2006 Sb o veřejných zakázkách a 
aktualizuje Směrnici dle legislativních změn od roku 2009.   
 
Návrh usnesení č. 2a/6/2015  
 
Zastupitelstvo obce Jíloviště schvaluje Směrnici č. 1/2015 o zadávání zakázek malého rozsahu, 
která nahrazuje Směrnici č. 1/2009 
 
Pro: Ing. A. Cvrček, Ing. V. Dlouhý, Ing. I. Doubková, L. Fatková, Mgr. I. Černý,  
R. Moureček, M. Petřík, Ing. J. Vorel 
 
Proti: 0 
 
Zdržel se: 0 
 
Výsledek hlasování:   
Pro:  8  Proti: 0  Zdrželi se: 0 
 
Usnesení č. 2a/6/2015 bylo schváleno 8 hlasy. 
 
 

b) Administrátora podání žádosti o dotaci SFORM 
 
Na základě pověření starosty obce usnesením č. 2d/5/2015, provedl pan starosta výběr administrátora 
podání žádosti o dotaci SFORM a SFŽPZ a seznámil přítomné s návrhem na uzavření smlouvy s firmou 
Sigmin s.r.o., která nabídla nejlepší podmínky, spolupracuje 7 let s KB, má 90 % úspěšnost v přidělení 
dotace a neúčtuje si další poplatky a procenta ze získané dotace.  
 

Návrh usnesení č. 2b/6/2015 
 
Zastupitelstvo obce Jíloviště schvaluje dodavatele administrátora podání žádosti o dotaci SFORM 
a SFŽPZ – firmu Sigmin s.r.o. a pověřuje starostu podpisem smlouvy. 
 
Pro: Ing. A. Cvrček, Ing. V. Dlouhý, Ing. I. Doubková, L. Fatková, Mgr. I. Černý,  
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R. Moureček, M. Petřík, Ing. J. Vorel 
 
Proti: 0  
 
Zdržel se: 0 
 
Výsledek hlasování:   
Pro: 8   Proti: 0  Zdrželi se: 0 
 
Usnesení č. 2b/5/2015 bylo schváleno 8 hlasy. 
 
 

c) Dodavatele projektové dokumentace ulice Lipová pro SFORM 

 

Na základě pověření Starosty obce usnesením č. 2d/5/2015, provedl pan starosta výběr dodavatele 
projektové dokumentace ulice Lipová pro SFORM a seznámil přítomné s návrhem na uzavření smlouvy 
s firmou Eltodo a.s., která nabídla nejlepší finanční podmínky a především byla schopná dodržet 
požadovaný termín odevzdání žádosti o dotaci – tj. do 14.4.2015.  
 
Původně se uvažovalo o souboru 4 ulic – Lipová, Zahradní, Na Zvonici a U hřiště. Vzhledem ke 
krátkosti termínu se projekt zúžil pouze na Lipovou, jelikož k ní je provedené zaměření. 
 
Diskuse: 
Ing. Dostálek: Jaký je uvažovaný povrch? 
Ing. Doubková: Zámková dlažba. Je tam spousta sítí, některé nejsou ve vlastnictví obce. Dlažba se snáze 
rozebírá. 
Pan Andres: Při tvorbě projektu je třeba vzít si poučení z Pražské. 
Ing. Doubková: Občané se budou s projektem seznamovat detailně. 
Paní Smíšková: Jak to bude s dešťovou kanalizací? 
Ing. Doubková: Původní je zanesená a překopaná, musí se vybudovat nová. 
 
Návrh usnesení č. 2c/6/2015 
 
Zastupitelstvo obce Jíloviště schvaluje dodavatele projektové dokumentace ulice Lipová pro 
SFORM – firmu Eltodo a.s. a pověřuje starostu podpisem smlouvy. 
 
Pro: Ing. A. Cvrček, Ing. V. Dlouhý, Ing. I. Doubková, L. Fatková, Mgr. I. Černý,  
R. Moureček, M. Petřík, Ing. J. Vorel 
 
Proti: 0 
 
Zdržel se: 0 
 
Výsledek hlasování:   
Pro:  8  Proti: 0  Zdrželi se: 0   
 
Usnesení č. 2c/6/2015 bylo schváleno 8 hlasy. 
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d) Zrušení VŘ na dodavatele MŠ 
 

Jak již starosta informoval na posledním ZZ, ohledně uzavřené smlouvy na výstavbu MŠ, že nebyly 
dodrženy zadávací podmínky veřejné zakázky malého rozsahu, kdy problém je v  porušení zákazu 
diskriminace a to konkrétně tak, že  v zadávacím řízení byl požadován termín ukončení stavby dne 
31.7.2014, přičemž smlouva o výstavbě byla podepsána až dne 9.9.2014 a následně  dne 9.10.2014 byl 
smluvními stranami podepsán dodatek, v němž se prodlužuje doba výstavby ze 75 dnů na 
6 měsíců. Vzhledem k tomu, že se jedná o zakázku malého rozsahu tj. v tomto případě do 6 000 000 Kč 
bez DPH na stavební práce, kdy se v tomto konkrétním případě sice nemuselo postupovat podle zákona 
o veřejných zakázkách, ale musely být dodrženy všechny zásady transparentnosti, rovného 
zacházení, diskriminace (viz § 18 odst.  5 ZVZ – zákon č. 137/2006 Sb – “Zadavatel není povinen 

zadávat podle tohoto zákona veřejné zakázky malého rozsahu; veřejný zadavatel je však povinen dodržet 

zásady uvedené v § 6 ZVZ”  a došlo v tomoto případě k porušení ust. § 6 zákona č. 137/2006 Sb. o 
veřejných zakázkách ( ZVZ) a to konkrétně v porušení zákazu diskriminace  a to tím, že 
zadavatel omezil okruh potenciálních dodavatelů, když  ve  Výzvě k podání nabídky na zakázku malého 
rozsahu stanovil časovou specifikaci-dobu plnění zakázky s termínem ukončení doby plnění : nejpozději 
do 31.7.2014 a poté již pouze s jedním dodavatelem měnil dobu plnění.  V důsledku zadaného kriteria – 
doby plnění zakázky do 31.7.2014 mohlo podalo nabídku méně dodavatelů než za situace, kdy by byl 
termín plnění např. v roce 2015, přičemž diskriminováni jsou zde ti dodavatelé, kteří by mohli podat 
nabídku na plnění zakázky, nicméně nebyli schopni nabídnout plnění ve stanoveném 
termínu. Diskriminací  je tedy třeba rozumět ztížení účasti v zadávacím řízení pro jednoho nebo více 
konkrétně či obecně určených dodavatelů pro stanovenou podmínku doby plnění zakázky. Podstatou 
zásady zákazu diskriminace je pravidlo, že žádný z dodavatelů, zájemců nebo uchazečů nesmí být přímo 
nebo nepřímo, vědomě nebo nevědomě zvýhodněn nebo znevýhodněn oproti jiným subjektům ve 
stejném postavení. 
Z uvedených důvodů starosta navrhuje zrušit VZ malého rozsahu „Jíloviště-výstavba objektu nové 
mateřské školky v ulici U Hřiště“, neboť se v průběhu zadávacího řízení vyskytly důvody zvláštního 
zřetele, pro které nelze po zadavateli požadovat, aby v zadávacím řízení pokračoval. 
Zástupkyně Urbio Sisto vzala situaci na vědomí, počítá se s tím, že i v novém VŘ bude tato firma 
oslovena. Co se týče dotace, z celkem asi 460 žádostí jich bylo ministerstvem schváleno 40. Jíloviště je 
mezi 10 náhradníky, takže jistá šance je, navíc příští rok má být dotací ještě více. 
 
Diskuse:  
Ing. Dostálek: Proč rušit VŘ? Jednodušší by bylo zrušit jen smlouvu. 
Ing. Dlouhý: Čistší je zrušit VŘ. Smlouva je již nyní neplatná. 
Ing. Dostálek: Vyjde to časově s novým VŘ? 
Ing. Dlouhý: Máme již podklady od předchozího zastupitelstva, stavební povolení platí 2 roky. 
Projektová dokumentace je v majetku Urbio Sisto, jedná se o ev. předání.  
PhDr. Stefanová: Jak je to s právníky, kolik jsou výdaje na právní porady? 
Ing. Dlouhý: Objednal ve vlastní kompetenci, ještě nemá fakturu. 
 
 
Návrh usnesení č. 2d/6/2015 
 
Zastupitelstvo obce Jíloviště schvaluje zrušení veřejné zakázky malého rozsahu „Jíloviště-
výstavba objektu nové mateřské školky v ulici U Hřiště“, neboť se v průběhu zadávacího řízení 
vyskytly důvody zvláštního zřetele, pro které nelze po zadavateli požadovat, aby v zadávacím 
řízení pokračoval. ) Zastupitelstvo obce Jíloviště pověřuje starostu, aby zajistil odeslání oznámení 
o zrušení zadávacího řízení k uveřejnění ve Věstníku veřejných zakázek podle § 157 do 3 dnů ode 
dne přijetí rozhodnutí a aby zajistil odeslat písemné oznámení o zrušení zadávacího řízení všem 
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známým zájemcům či uchazečům s uvedením důvodu do 2 prac. dnů od přijetí usnesení 
zastupitelstvem. 
 
Pro: Ing. A. Cvrček, Ing. V. Dlouhý, Ing. I. Doubková, Ing. J. Vorel 
 

Proti: R. Moureček 
 

Zdrželi se: L. Fatková, M. Petřík, Mgr. I. Černý 
 

Výsledek hlasování:             
Pro:  4            Proti:  1                      Zdrželi se: 3 
 

Návrh usnesení č. 2d/6/2015 nebyl schválen. 
 
 
 

e) Změny měsíčních   odměn   za   výkon   funkce neuvolněného  starosty  obce  a  neuvolněných 
členů zastupitelstva – předsedů a členů výborů 

 
Starosta informal, že došlo k aktuální změně nařízení vlády č. 37/2003 Sb., o odměnách za výkon funkce 
členů zastupitelstev, kterou schválila vláda na svém jednání dne 16. března 2015. Touto novelou dochází 
k navýšení částek měsíčních odměn poskytovaných za výkon funkce uvolněným členům zastupitelstev 
územních samosprávných celků a navýšení maximální možné výše měsíčních odměn za výkon funkce 
neuvolněným členům zastupitelstev územních samosprávných celků o 3,5 % s účinností od 1. dubna 
2015. Není třeba kvůli tomu měnit rozpočet obce, návrh usnesení odpovídá metodice MVČR. 

 

Návrh usnesení č. 2e/6/2015 
Zastupitelstvo   obce Jíloviště  stanovuje   měsíční   odměnu   za   výkon   funkce neuvolněného  
starosty  obce  a  neuvolněného  předsedy  kontrolního,  finan 
ního, mediálního, stavebního a sociálního výboru, jakož i členům těchto výborů v maximální výši 
dle přílohy   
. 1  nařízení  vlády   
.  37/2003  Sb.a to i  v případě  budoucí  změny  nařízení  vlády  
. 37/2003 Sb.“  
 
Pro: Ing. V. Dlouhý, Ing. I. Doubková, L. Fatková, Mgr. I. Černý, R. Moureček, M. Petřík,  
Ing. J. Vorel 
 

Proti: 0 
 

Zdržel se: 0 
 
Nepřítomen: Ing. A. Cvrček 
 

Výsledek hlasování:             
Pro: 7              Proti:  0                      Zdrželi se: 0  
 
Usnesení č. 2e/6/2015 bylo schváleno 7  hlasy. 
 
 
 

f) Podání žádosti o dotaci z rozpočtu Středočeského kraje ze Středočeského Fondu rozvoje obcí a 
měst a podání žádosti o dotaci ze Středočeského Fondu životního prostředí a zemědělství  
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Starosta informoval o podání žádosti o dotaci z rozpočtu Středočeského kraje ze Středočeského Fondu 
rozvoje obcí a měst a podání žádosti o dotaci ze Středočeského Fondu životního prostředí a zemědělství. 
V případě SFORM se jedná o ulici Lipovou, v případě SFŽPZ se jedná o výstavbu vodovodu Pražská k 
napojení rd ve slepé ulici u statku Součkových a dnes je již položená část potrubí v Pražské. Pro 
přidělení dotací na tyto akce je třeba závazek obce (formou usnesení zastupitelstva) podílet se na 
financování akcí uhrazením 5 % celkových nákladů z vlastních zdrojů. 
 
Návrh usnesení č. 2f/6/2015 
Zastupitelstvo obce Jíloviště schvaluje podání žádosti o dotaci na projekt rekonstrukce místní 
komunikace Lipová z Programu 2015 pro poskytování dotací z rozpočtu Středočeského kraje ze 
Středočeského Fondu rozvoje obcí a měst a závazek spolufinancování projektu v minimální výši 
5 % z celkových uznatelných nákladů projektu. 
Zastupitelstvo obce Jíloviště schvaluje podání žádosti o dotaci na projekt výstavbu vodovodu 
Pražská z Programu 2015 pro poskytování dotací z rozpočtu Středočeského kraje ze 
Středočeského Fondu životního prostředí a zemědělství a závazek spolufinancování akce/projektu 
v minimální výši 5% z celkových uznatelných nákladů projektu. 
 
Pro: Ing. A. Cvrček, Ing. V. Dlouhý, Ing. I. Doubková, L. Fatková, Mgr. I. Černý, R. Moureček, M. 
Petřík, Ing. J. Vorel 
 

Proti: 0 
 

Zdržel se: 0 
 

Výsledek hlasování:             
Pro:  8            Proti:  0                      Zdrželi se: 0 
 
Usnesení č. 2f/6/2015 bylo schváleno 8  hlasy. 
 
 

g) Smlouva o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene  s RWE GasNet, s.r.o. 
 
Starosta informoval o povinnosti obce uzavřít smlouvu o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene  
s RWE GasNet, s.r.o. v souvislosti s rekonstrukcí ulice Pražská. Tuto smlouvu mělo uzavřít již minulé 
zastupitelstvo. Ing. Doubková upřesnila, že je potřeba částečně přeložit plynovod, neboť koliduje 
s polohou vpustí dešťové kanalizace. Přemístění vpustí není reálné kvůli funkčnosti odvodnění vozovky.  
 
Návrh usnesení č. 2g/6/2015 
Zastupitelstvo obce Jíloviště schvaluje smlouvu o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene  
s RWE GasNet, s.r.o. v souvislosti s rekonstrukcí ulice Pražská a pověřuje starostu podpisem této 
smlouvy 
 
Pro: Ing. A. Cvrček, Ing. V. Dlouhý, Ing. I. Doubková, Mgr. I. Černý, R. Moureček, M. Petřík, Ing. 
J. Vorel, L. Fatková 
 

Proti: 0 
 

Zdržel se: 0 
 

Výsledek hlasování:             
Pro:  8           Proti:  0                      Zdrželi se: 0 
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Usnesení č. 2g/6/2015 bylo schváleno  8   hlasy. 
 
 

h) Žádost o umístění 5 dětí do plánované MŠ obce Klínec 
Starosta seznámil s žádostí obce Klínec 

Věc: Žádost  o  umístění  dětí do mateřské školy 
 
Starosta seznámil přítomné s nabídkou spolupráce obce Klínec při výstavbě mateřské školy, kterou 
obec Jiloviště připravuje.Obec Klínec nabízí spolupráci a finanční podíl na výstavbě  mateřské školy, 
pokud bude zajištěna možnost rezervovat si cca 5 míst pro klínecké děti na období příštích 5-10 let. 

Obec Klínec žádá O projednání  nabídky V Zastupitelstvu obce Jíloviště a sdělení rozhodnutí, případně 
zahájení jednání O podmínkách smlouvy O budoucí spolupráci. Nabídka na spolupráci je v souladu s 
doporučením MŠMT (školy zřizované svazky obcí) i s doporučením Krajského úřadu Středočeského 
kraje. 
 
Návrh usnesení č. 2h/6/2015 

Zastupitelstvo obce Jíloviště schvaluje nabízenou spolupráci s obcí Klínec a možnost rezervace 

cca 5 míst pro klínecké děti na období příštích 5-10 let.  
 

 
Pro: Ing. V. Dlouhý, Ing. I. Doubková, L. Fatková, Mgr. I. Černý, M. Petřík,  
 

Proti: R. Moureček  
 
Zdržel se: Ing. A. Cvrček 
 

Výsledek hlasování:             
Pro: 5             Proti: 1                      Zdrželi se: 1 
 
 
Usnesení č. 2h/6/2015 bylo schváleno 5  hlasy. 
 

 Schválení prací při napojení vodojemu na vodovodní přivaděč z Baní 
 
Ing. Doubková informovala o změně napojení starého vodojemu proti původnímu projektu. Tato změna 
spočívající především v doplnění uzávěrů potrubí umožní samostatné odstávky vodojemů v případě 
potřeby (porucha, údržba). Zároveň bude starý vodojem napojen na rozvod elektrické energie (světlo, 
měření). Dosavadní zdroje vody – studny budou odpojeny a nebudou dále udržovány. Celkové náklady 
na tuto akci činí 150 000,- Kč. 
 
Návrh usnesení č. 2i/6/2015 

Zastupitelstvo obce Jíloviště schvaluje realizaci prací při napojení vodojemu Jíloviště na 

vodovodní přivaděč VOK. 
 

 
Pro: Ing. V. Dlouhý, Ing. I. Doubková, L. Fatková, Mgr. I. Černý, M. Petřík, R. Moureček, 
Ing. A. Cvrček, Ing. J. Vorel 
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Proti: 0 
 
Zdržel se: 0 
 

Výsledek hlasování:             
Pro: 8             Proti: 0                      Zdrželi se: 0 
 
Usnesení č. 2i/6/2015 bylo schváleno  8   hlasy. 
 
3. Seznámení : 

a)    S rozpočtovým opatřením č. 1/2015 
Finanční výbor projednal úpravu rozpočtu vyvolanou výše uvedenými akcemi a seznámil s ní 
přítomné. 
Rozpočtové opatření v příloze. 

 
 
4. Různé : 

 
a) Informace o postupu rekonstrukce Pražské 

viz výše 
 

b) VOK, postup výstavby 
viz výše – bod 2i) 
Ing. Doubková informovala o plánovaných uzavírkách v Příjezdní. O víkendech 11.-12.4., 18.-
19.4. a 25.-26.4. bude vždy od soboty 15 h do neděle 19 h Příjezdní sjízdná pouze ve směru od 
Strakonické k OÚ. 
Ing. Havelka: Měla by být uvolněna alternativní cesta kolem Srba servisu. Závora na této cestě je 
nezákonná. Obec by měla donutit majitele závoru odstranit. Před 3 týdny nemohla projet sanitka, 
došlo k ohrožení života. 
Ing. Dlouhý: Situaci prověří. 

 
c) Dotace MŠ 

viz výše – body 2d) a 2h) 
 
d) Ocenění prací při napojení vodojemu Jíloviště na přívodní řad VOKu. 

viz výše – bod 2i) 
 
e) Informace o projednávání ÚP 

Ing. Doubková: Do 14. dubna by se měly vyjádřit dotčené orgány. Poté se dá návrh na StČ kraj, 
v srpnu by mělo být veřejné projednávání, do 30. září musí být schválen (kvůli vypršení lhůty na 
dotaci). 

 
f) Informace pošta 

Ing. Dlouhý: Jílovišťská pošta je zařazená mezi tzv. zbytné (ze zákona musí být pošta do 10 km). 
Existuje projekt Partner – poštu by provozovala obec na své náklady ve stejném rozsahu, Česká 
pošta poskytne potřebné vybavení i know-how. Náklady by byly 150 – 200 tis. Kč ročně. 
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Domnívá se, že bychom si poštu zachovat měli. Převod by měl nastat do 2 let, projednává se asi 
½ roku předem. 
Ing. Havelka: Vypadne příjem z pronájmu místností České poště 
Ing. Baudyš: Poskytne Česká pošta i servis pro SW a HW? Nebo za to bude chtít platit? 
Ing. Dlouhý: Podrobnosti nezná, ale již to v mnoha obcích funguje. Pošta platí za služby paušál 
asi 10 tis. Kč měsíčně. 
Pan Andres: Budou na provoz přispívat i okolní obce? 
Ing. Dlouhý: To je úkol pro výbor mikroregionu. 
Ing. Baudyš: Budou poskytovány i bankovní služby? 
Ing. Dlouhý: Ne, jen služby dané zákonem.    

 
g) Průběh výběrového řízení – odpad, údržba 

Odpady a údržbu bude řešit nová komise. Vyhlásí se soutěž, předtím je nutné ještě rozhodnout, 
jestli občané budou mít na svoz bioodpadu smlouvu s obcí nebo s firmou. Ministerstvo ještě 
nevydalo žádný pokyn, obec preferuje smlouvy s firmou. To se týká vlastních popelnic na 
bioodpad, obecní kontejnery pro bioodpad jsou k dispozici na určených místech. 

 
 

5. Diskuse a dotazy občanů 
 
Ing. Dostálek: Připomínky k zápisu ze zasedání 5/2015. Není pravda, že Telefonica O2 nesouhlasí 
s požadavkem na změnu svých vedení. Stanovisko dosud nedošlo na obec, avšak Ing. Dostálek jej 
dostal od projektanta.  
PhDr. Stefanová: Chybí, že starosta slíbil, že bude jednat o úklidu komunikací, které patří SUZ, 
která je neuklízí. 
Ing. Dostálek: Nesouhlasí s názorem zastupitelstva na nefunkčnost Triády a počítačové sítě. Obojí 
fungovalo až do konce jeho funkčního období. Nefunkčnost byla způsobená neprováděním 
aktualizací. 
Ing. Dlouhý: Aktualizace nebyly prováděny již od srpna 2014. 
Ing. Baudyš: K přípojkám na vodu a kanalizaci na Hájensku: Nad Velasem a Maškem již 
nemovitosti napojeny nejsou. V oblasti se zvýšil počet stálých obyvatel, bylo by vhodné požádat o 
dotaci na vodovod a kanalizaci pro jejich připojení 
Ing. Černý: Jednalo se o tom na pracovní schůzce zastupitelstva. Stále je problém s pozemky (Fr. 
Smolíka z části na soukromých pozemcích). 
Ing. Dlouhý: Řeší se. Dnes měli schůzku s majiteli Palace Cinema, schůzku s Dobeníny dojedná. 
 
Zapsal: Ing. P. Sporer  
 
Ověřil: M. Petřík, A. Cvrček   
 
Schválil: Ing. V. Dlouhý 
  starosta 
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Příloha: Rozpočtové opatření z 29.3.2015 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  


